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Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. Šta je Vijeće ministara preduzelo i šta preduzima na zaštiti naših građana (BiH) vezano 

za staru deviznu štednju u Ljubljanskoj banci i Invest banci u Beogradu? 

2. Ima li novih momenata u vezi s ovim problemom? 

3. Da li je neko od građana BiH ostvario pravo povrata štednje – novca iz ove dvije 

banke?“ 

 


